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سایه روشن های هفته دوم لیگ برتر فوتبال؛  خبر خوش برای پرشورها

حضور »حق وردی« در تراکتور قطعی شد
عصرآزادی / س�رویس ورزشی: 
مداف�ع س�ابق تی�م س�ومقاییت 
آذربایجان رسماً به جمع شاگردان 
بیس�ت ودوم  فص�ل  در  بردی�ف 

لیگ برتر ملحق شد.
عصرآزادی؛ »حجت حق وردی« مدافع 
فصل گذشته تیم سومقاییت آذربایجان، 
که پیش از ای��ن به تیم فوتبال تراکتور 
پیوس��ته بود، با پیگیری ش��بانه روزی 
فراین��د دریاف��ت  باش��گاه،  مدیری��ت 
رضایت نامه برای ثبت قرارداد این بازیکن 
طی گردید تا حضور حق وردی در جمع 
یاران قربان بردیف قطعی ش��ود. یادآور 
می ش��ود، حق وردی مدافع ۲۹ س��اله 
اهل ایران است که باتوجه به اینکه ملیت 
جمهوری آذربایجان را هم دارد، ۱۳ بازی 
برای تیم ملی این کشور انجام داده است. حق وردی فوتبالش را در تیم ابومسلم آغاز کرده و سابقه 
حضور در تیم های ذوب آهن، پیکان و سومقاییت را در کارنامه دارد. این مدافع در ۱۶۹ بازی رسمی 

آمار پنج گل و یک پاس گل را به نام خودش ثبت کرده است.

خدادادی رئیس هیات ورزش های همگانی 
آذربایجان شرقی شد

عصرآزادی / س�رویس ورزشی: 
خدادادی با کسب ۲۶ رأی به مدت 
۴ س�ال رئیس هی�ات ورزش های 

همگانی آذربایجان شرقی شد.
عصرآزادی/فره��اد فرهادپور: مجمع 
انتخابات��ی رئیس هی��أت ورزش های 
همگانی اس��تان آذربایجان ش��رقی با 
حضور افشین ملایی رئیس فدراسیون 

ورزش های همگانی برگزار شد.
مجمع انتخاباتی رئیس هیأت ورزش های همگانی استان آذربایجان شرقی با حضور افشین ملایی 
رئیس فدراسیون ورزش های همگانی برگزار شد. محمد رسول خدادادی توانست با کسب ۲۶ رأی 
به مدت ۴ سال پیش رو به عنوان رئیس هیأت ورزش های همگانی استان آذربایجان شرقی انتخاب 
شود. خدادادی در سخنان خود به ایجاد تقاضای القائی در توسعه ورزش های همگانی نه تنها در 
استان آذربایجان شرقی بلکه در همه استان های کشور اشاره کرده و گفت: براساس استراتژی که در 
توسعه سخت افزاری داریم می توانیم جامعه رو به ورزش همگانی در کشور ایجاد کنیم. لازم به ذکر 
است خدادادی مدیر تربیت بدنی دانشگاه تبریز بوده و قائم مقام پانزدهمین دوره المپیاد دانشجویان 

کشور که در دانشگاه تبریز برگزار شد، را برعهده داشت.

دفاع دارنده برنز کشتی فرنگی جهان از چرخه 
انتخابی آقای خاص

دارن�ده ۲ مدال برنز پیکارهای کش�تی فرنگی قهرمانی جه�ان گفت: چرخه 
انتخابی کش�تی آزاد و فرنگی باهم متفاوت اس�ت و خلائ�ی در چرخه انتخابی 
تیم ملی کش�تی فرنگی وجود ندارد و کس�انی هم که نتوانستند انتخاب شوند، 

نتوانستند نظر کادر فنی را جلب کنند.
به گزارش ایرنا، رقابت های کشتی آزاد و فرنگی بازی های همبستگی کشورهای اسلامی 
روزهای ۱۹ تا ۲۲ مرداد در ش��هر قونیه ترکیه برگزار شد که فرنگی کاران توسط شیرزاد 
بهش��تی طلا در وزن ۶۳ کیلوگ��رم، محمدرضا رس��تمی در وزن ۷۲ کیلوگرم، علی اکبر 
یوسفی در وزن ۱۳۰ کیلوگرم به مدال طلا، رامین طاهری در وزن ۸۷ کیلوگرم به مدال 
نقره، محمدج��واد رضایی در وزن ۶۷ کیلوگرم، امین کاویانی نژاد در وزن ۷۷ کیلوگرم و 

مهدی بالی در وزن ۹۷ کیلوگرم به مدال برنز دست یافتند.
حبیب الله اخلاقی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: س��طح رقابت  در بازی های 
کشورهای اسلامی بالاتر از آسیایی بود. حضور کشورهای متعدد و مدعی در این مسابقات 
باعث ش��د تا رقابت را بسیار نزدیک و فشرده کند. با وجود تک ستاره هایی از کشورهای 
ترکیه، جمهوری آذربایجان، قرقیزستان، ازبکستان و برخی کشورهای شمال آفریقا شاهد 

بودیم که اختلافی میان نفرات اول و دوم احساس نشد.
وی ادامه داد: نفراتی از جمله ش��یرزاد بهش��تی طلا، رامین طاهری و علی اکبر یوسفی 
کش��تی های قاب��ل قبول��ی گرفتند. در م��ورد بهش��تی طلا بایدگفت رقابت های��ی که با 
کشتی گیران قرقیزستان، ازبکستان و ترکیه داشت باعث شد تا وی خود را به عنوان یکی 
از مدعی��ان وزن ۶۳ کیلوگرم معرفی کند. دارنده مدال طلای بازی های آس��یایی ۲۰۱۰ 
اینچئون کره جنوبی گفت: وجود تک س��تاره ها از برخی کش��ورها از جمله قرقیزس��تان، 
قزاقس��تان و جمهوری آذربایجان به طور قطع س��طح رقابت ه��ای جهانی پیش رو را در 
نبود کش��تی گیران بلاروس و روس��یه افزایش خواهد داد. سال آینده با توجه به برگزاری 
رقابت های جهانی، بازی های آسیایی ۲۰۲۳ و کسب سهمیه المپیک پاریس برای کشتی 
حائز اهمیت خواهد بود. دارنده ۲ مدال برنز قهرمانی جهان در پاس��خ به س��والی مبنی 
بر اینکه بس��یاری از پیشکس��وتان به برگزاری چرخه انتخابی کشتی فرنگی انتقاد دارند 
آیا این موضوع چه میزان درس��ت است خاطر نش��ان کرد: چرخه انتخابی کشتی آزاد و 
فرنگ��ی باهم متفاوت اس��ت و به هیچ عنوان خلایی در آن وج��ود ندارد. باید اذعان کرد 
که تمامی کش��تی گیران طبق چرخه و فرآیند تعریف ش��ده حضور داشتند و نفراتی که 
نتوانستند حضورشان را در رقابت های جهانی بدست آوردند بخاطر آن بوده که نتوانستند 
در تورنمنت ه��ای ملی نظر کادر فنی را جل��ب کنند. نفراتی که در تورنمنت های داخلی 
و خارجی حضور داش��تند امتحان خود را به خوبی پس داده اند. وی همچنین به شرایط 
آمادگی تیم ملی کش��تی فرنگی در آوردگاه جهانی صربس��تان پرداخت و گفت: اعضای 
تیم ملی کشتی فرنگی از نفرات برتر وزن خود به حساب می آیند. کشتی گیران جوانی از 
جمله پویا دادمرز و امین میرزازاده با توجه به حضور در میادین مختلف جهانی، آسیایی و 
المپیک می توانند تجربه خوبی را به تیم منتقل کنند. اگر بخواهیم به تک تک اوزان اشاره 

کنیم هر ۱۰ فرنگی کار در بلگراد از شانس مدال آوری بالایی برخوردار هستند.

حسینی: 

با نظر ساپینتو جذب شدم و با تصمیم او هم رفتم
مدافع تیم فوتبال اس�تقلال که به طرز عجیبی از این تیم کنار گذاش�ته شد، 
گفت: با نظر مستقیم "ساپینتو" که فیلم بازی هایم را دیده بودم جذب شدم و با 

تصمیم او هم از استقلال رفتم!
»محمد حسینی« در گفت وگو با خبرنگار ورزشی ایرنا با اشاره به فسخ قرارداداش با باشگاه 
استقلال، اظهار داشت: جدایی من در این مقطع زمانی مناسب نبود. بسیاری از هواداران نسبت 
به بنده لطف دارند اما زمانی که قرار است اتفاقی رخ بدهد شما نمی توانید کاری انجام دهید. 
وی افزود: بازیکنی بودم که با نظر مستقیم ریکاردو ساپینتو جذب شدم. او فیلم مسابقاتم را 
تماشا کرده و به باشگاه استقلال اعلام کرده بود این بازیکن را جذب کنید! بازیکن کنارگذاشته 
شده استقلال خاطرنشان کرد: اولین فردی که به من گفت در فهرست خروجی قرار گرفته ام 
ساپینتو بود، او گفت تو از نظر فنی و اخلاقی بازیکن بسیار خوبی هستی و آینده درخشانی 
در فوتبال خواهی داشت اما با توجه به اینکه مدافعان استقلال برگشته اند چاره ای ندارم جز 
اینکه بر خلاف میل باطنی ام نام تو را در فهرست خروجی قرار دهم. وی تصریح کرد: اگرچه 
جدایی با این شرایط ناراحت کننده است اما از باشگاه استقلال ناراحت نیستم. در این فوتبال 
چنین اتفاقاتی طبیعی است و برای ساپینتو و مجموعه استقلال آرزوی موفقیت می کنم. این 
مدافع در پاسخ به این پرسش که آبا بهتر نبود در رقابت با سیاوش یزدانی و محمد حسین 
مرادمند چنین اتفاقی رخ می داد؟ گفت: به هرحال این اتفاق رخ داده اس��ت. تصمیم گرفته 
شده و من از استقلال جدا شدم و دیگر رقابتی وجود ندارد. حسینی در پایان گفت: تا چند 
ساعت دیگر دیگر وکیل من با مسوولان باشگاه استقلال جلسه ای را برگزار می کند و کارهای 

اداری جدایی ام صورت خواهد گرفت.

هفت�ه دوم لی�گ برت�ر فوتب�ال در حالی به 
پایان رس�ید که فحاش�ی های تماش�اگران در 
بازی پرس�پولیس و فولاد، یکی از نکات سیاه 

بازی های این هفته بود.
به گ��زارش ایرنا، هفته دوم لی��گ برتر با انجام ۸ 
بازی به پایان رس��ید تا رقابت های فوتبال باشگاهی 
در کش��ورمان کم کم در حال گرم ش��دن باشد. در 
این هفته ۴ بازی از ۸ مس��ابقه این هفته با تساوی 
به پایان رسید، آماری که نشان می دهد تیم ها هنوز 
از همدیگر فاصله نگرفته اند و در ش��رایطی نزدیکی 
به هم رقابت می کنند و  برای داغ ترش��دن رقابت ها 
بای��د چند هفته دیگر صبر کرد. در گزارش��ی بالا و 

پایین های بازی های هفته دوم را مرور کرده ایم.
طوفان زرد ادامه دارد

س��پاهان با ژوزه مورایس، لیگ بیست و دوم را با 
توپ پر شروع کرده اس��ت و با دو برد در هفته های 
اول و دوم تنه��ا تی��م ۶ امتی��ازی لیگ اس��ت که 
صدرصد امتیازها را به دست آورده است. زردپوشان 
اصفهان��ی پس از اینکه در هفته اول برابر اس��تقلال 
یکی از جدی ترین رقبایش��ان به برتری رسیدند، در 
هفته دوم هم در اصفهان نساجی را با شکست بدرقه 

کردند تا به تنهایی به صدر جدول قرار بگیرند.
سایه روشن های هفته دوم لیگ برتر فوتبال؛ 

لطفا گوش هایتان را بگیرید!
۴ گل در ۲ ب��ازی و تنها یک گل خورده، نش��ان 
می دهد س��پاهان از همین ش��روع لیگ، به صورت 
جدی برای جام بیس��ت و دوم خیز برداشته است تا 
طلسم ۷ ساله را بشکند. البته طبیعی بود زردپوشان 
با جذب مرب��ی طراز اولی مانند مواریس و بازیکنان 
مش��هور بین المللی مانند فرناندز تنها جام قهرمانی 
را هدف بگیرند. البته اگر چه س��پاهان با دو برد در 
دو بازی اول مدعی ش��ماره یک نشان داده اما  باید 
منتظ��ر هفته های بعد ماند و دید ک��ه آیا این روند 

ادامه پیدا می کند یا نه؟
بازگشت آبی ها

استقلالی ها پس از باخت هفته اول برابر سپاهان، 
خیل��ی زود توانس��تند خودش��ان را در فصل جدید 
جمع و جور کنند و در هفته دوم با بردی که مقابل 
ملوان به دس��ت آوردن��د، توانس��تند از یک بحران 
زودهنگام جلوگیری کنند. آبی ها با برد در هفته دوم 

حالا مصمم تر در مس��یر دفاع از عنوان قهرمانی شان 
حرک��ت خواهند ک��رد، اگر چه ضع��ف خط دفاعی 
ای��ن تیم در فصل جدید یک��ی از دغدغه های جدی 

هواداران این تیم است .
استقلال در شرایطی در ۲ بازی اول، ۳ گل دریافت 
کرده است که فصل پیش در ۳۰ بازی تنها ۱۰ گل 
خورده داشت. با این حال به نظر می رسد نقطه قوت 
آبی ها در فصل جدید خط حمله باش��د که ساپینتو 
یک دو جین مهاجم سرشناس در اختیار دارد. یکی 
از آنها مهدی قایدی اس��ت که در بازی با ملوان در 
دقیقه ۶۵ وارد زمین شد و با زدن یک گل و گرفتن 

یک پنالتی نفر اول آبی ها در استادیوم انزلی بود.
قرمز کم رنگ

بر خلاف استقلال و سپاهان، هفته دوم لیگ برتر 
ب��رای پرس��پولیس دیگر مدعی جام بیس��ت و دوم 
ناامی��د کننده بود. ش��اگردان یحی��ی گل محمدی 
که در هفته اول برابر ذوب آهن ده نفره به تس��اوی 
رس��یده بودند، این هفته هم برابر فولاد در ورزشگاه 
آزادی کاری از پیش نبردند تا تعداد مساوی شان به 

عدد ۲ برسد.
کس��ب دو امتی��از از دو بازی و از دس��ت دادن ۴ 
امتیاز توس��ط پرسپولیس در دو هفته اول، در حالی 

است که قرمزها با جذب بازیکنان گرانقیمت داخلی 
و خارجی سعی در بازگشت دوباره به جمع مدعیان 

قهرمانی در لیگ بیست و دوم دارند.
با وجود چنین هزینه های سنگینی اما پرسپولیس در 
دو بازی اول نتوانسته است نمایشی در حد یک مدعی 
داشته باشد، نتایجی که س��بب شده از همین شروع 

لیگ، انتقادها از یحیی گل محمدی آغاز شود.
داوران حریف تیم ها شده اند

س��وت های بحث برانگیز در هفت��ه دوم هم ادامه 
پیدا کرد تا داوری همچنان مانند فصل پیش یکی از 
چالش های اصلی پیش روی لیگ برتر باشد. این در 
حالی است که تصور می شد با سرعت گرفتن پروسه 
اس��تفاده از کمک داور ویدئویی، این اشتباهات که 
برخی ش��ان تاثیر زیادی روی نتیجه مسابقه دارند، 
به حداقل برس��د اما طولانی شدن ورود VAR  به 
ایران که گفته می ش��ود ب��ه بازی های این فصل هم 
نمی رسد، سبب شده تا داورها به یک حریف جدی 

برای تیم ها در مسابقات تبدیل شوند!
اوج اشتباهات داوری هفته دوم در ورزشگاه نقش 
جهان اصفهان ثبت ش��د، جایی که محمد حس��ین 
ترابیان داور مس��ابقه، خطای واضح رشید مظاهری 
روی جعف��ری بازیکن نس��اجی در پش��ت محوطه 

جریم��ه را ندید، خطایی که کارشناس��ان معتقدند 
بای��د داور دروازه ب��ان س��پاهان را ب��ا کارت قرمز از 
بازی اخ��راج می ک��رد. واضح بودن خط��ای دروازه 
بان س��پاهان در حدی بود که مظاهری خودش در 
مصاحبه ای گفته است »اگر جای داور بودم خودم را 

اخراج می کردم.«
همچنی��ن بنا به اعتراف خداداد افش��اریان رئیس 
کمیت��ه داوران، در بازی مس رفس��نجان و گل گهر 
هم یک پنالتی به نفع تیم رفس��نجان گرفته نشده 
است.به نظر می رسد با ادامه اشتباهات داوری، لیگ 
ایران روزهای پرچالش��ی را پیش رو خواهد داشت و 
فدراس��یون فوتبال باید فکری برای رفع این معضل 

بردارد.
بازگشت هیجان به سکوها

پس از برگ��زاری بدون تماش��اگر هفته اول لیگ 
برتر، مس��ابقات هفت��ه دوم با حضور ه��واداران در 
برخی از مس��ابقات برگزار ش��د تا فضای بازی های 
لیگ با حضور تماش��اگران گرم تر ش��ود. با توجه به 
تصمیم س��تاد کرونا در برخ��ی بازی ها تا ۳۰ درصد 
و در بازی پرس��پولیس و فولاد ت��ا ۵۰ درصد اجازه 
حضور تماش��اگر داده ش��د. هر چن��د در بعضی از 
مس��ابقات مانند ب��ازی ملوان و اس��تقلال به دلیل 

شرایط استادیوم، اجازه حضور تماشاگر داده نشد.
ب��ا این حال ب��ا باز ش��دن دوباره تماش��اگران به 
اس��تادیوم ها می توان انتظار داشت رقابت های لیگ 

جذاب تر از همیشه دنبال شود.
یکی از نکات منفی بازی های هفته دوم، اوج گرفتن 
فحاش��ی ها در اس��تادیوم ها بود، اوج این اتفاقات در 
ورزشگاه آزادی و در جریان بازی پرسپولیس و فولاد 
رخ داد، جایی که برخی از تماشاگران با شدیدترین 
الفاظ به مهدی هاش��می نس��ب و پرسپولیسی ها و 
اس��تقلالی هایی س��ابق که در ترکیب تیم فولاد به 

میدان رفته بودند، فحاشی کردند.
عکس یکی از عکاس��ان حاضر در استادیوم آزادی 
که هنگام فحاشی تماش��اگران، یک پدر گوش های 
فرزند کوچکش را گرفته است، به خوبی نشان دهنده 
جو مس��موم بازی بود که مس��ئولان باید برای حل 
این معضل چاره اندیش��ی کنند ت��ا در روزهایی که 
صحبت از حضور بانوان در استادیوم هاس��ت، فضای 

ورزشگاه ها به سمت سالم تر شدن برود.

معاون فرهنگی و توس�عه ورزش همگانی با اش�اره به تش�کیل 
فدراسیون آمادگی جسمانی گفت: تمام ابعاد کارشناسی، قانونی 
و منافع مردم و فدراس�یون در نظر گرفته ش�ده و تش�کیل این 
فدراس�یون کمک می کند که بعد از دوره پساکرونا که نیاز به کار 

چند برابر داریم خیلی زودتر به نتیجه دل خواه برسیم.
ب��ه گزارش ایرنا، س��ینا کلهر در گفت و گویی که در س��ایت رس��می 
وزارت ورزش و جوانان منتشر شد در خصوص هدف از تشکیل فدراسیون 
آمادگی جسمانی اظهار داشت: یکی از مهم ترین مسائلی که با آن مواجه 
هس��تیم و موضوع مورد بررس��ی حوزه ورزش همگانی در ۸ ماه گذشته 
بوده اس��ت، برنامه ملی مبارزه با کم تحرکی و کاهش خیلی شدید میزان 

تحرک در میان عموم جامعه بود.
وی اف��زود: وضعی��ت تحرک بیش از ۷۰ درصد مردم به گونه ای اس��ت 
ک��ه در معرض خط��ر کم تحرکی قرار دارند و این فق��ر حرکتی علاوه بر 
آس��یب زدن بر سلامت افراد جامعه در کاهش شور و نشاط اجتماعی نیز 

تاثیر دارد.
معاون توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان با اشاره به نیاز رفع 
وضعیت بحرانی کم تحرکی به انگیزه و ش��وک مثبت جهت ایجاد تحرک 
جدی، بی��ان کرد: با توجه ب��ه ارزیابی های کارشناس��ی و گفت وگوهای 
صورت گرفته، به این نتیجه رسیدیم که اولین قدم ایجاد تحول و انگیزه، 

تحول ساختاری است.

کلهر با اش��اره به وجود ۶۴ س��بک و رش��ته ورزش��ی در فدراس��یون 
ورزش های همگانی گفت: فدراس��یون ورزش های همگانی، به عنوان یکی 
از مهم ترین فدراسیون ها به  دلیل تراکم بیش از حد سبک ها و رشته های 
ورزش��ی نتوانست چالاکی و چابکی لازم را داش��ته باشد. بر این اساس، 
برخی از کارشناس��ان با توجه به بررس��ی های کارشناسی به تفکیک این 
فدراسیون به چند فدراسیون جهت بالا بردن چابکی و فعال کردن ورزش 

عمومی تاکید کردند.
وی با تاکید بر این که نتیجه مجموعه تمامی بررس��ی ها این شد که ۳ 

انجمن قابلیت کاندیدا شدن فدراسیون جدید را دارند، عنوان کرد: یکی از 
این انجمن ها، آمادگی جسمانی بود که از گذشته جدا بود و در یک مقطع 
تاریخی با دلایل غیرکارشناس��ی چون کم کردن فدراسیون ها ادغام شده 
بود. کلهر با اشاره به این که مخاطبان اصلی فدراسیون آمادگی جسمانی، 
زنان خانه دار هس��تند که در معرض خطر جدی فقر حرکتی اند، افزود: بر 
این اس��اس چند جلسه کارشناسی با حضور روسای اولیه ورزش همگانی 
و آمادگی جسمانی برگزار ش��د و جمع بندی این نشست ها مطرح شدن 

پیشنهاد جداسازی آمادگی جسمانی بود.
مع��اون وزیر ورزش و جوانان گفت: در ادامه جهت طی ش��دن مراحل 
قانونی این پیشنهاد در ش��ورای معاونین مطرح شد و پس از کسب رای 
مثبت ش��ورای معاونین، ذی��ل آیین نامه جز ۱۱ بند ال��ف ماده ۴ قانون 
اهداف وظایف وزارت ورزش و جوانان که ش��ورا و مسیری را جهت تاسی 

و لغو فدراسیون ها در نظر گرفته است، قرار گرفت.
معاون توسعه ورزش همگانی و امور فرهنگی وزارت ورزش و جوانان در 
ادامه افزود: علاوه بر آمادگی جس��مانی، ۲ فدراسیون دیگر نیز پیشنهاد 
داده ش��د و پس از بررسی های انجام ش��ده فدراسیون آمادگی جسمانی 
مورد تایید قرار گرفت و هر ۷ عضو ش��ورا به تش��کیل فدراسیون ها رای 
مثب��ت دادن��د و خدمت وزی��ر ورزش و جوان��ان رفت و ام��روز به عنوان 
جدیدترین فدراسیون با ساز و کار تمامی فدراسیون های آماتوری با طی 

کردن تمامی مراحل قانونی معرفی شد.

کلهر: آمادگی جسمانی به دلایل غیرکارشناسی ادغام شده بود

لطفا گوش هایتان را بگیرید!

بسامی:

 هنر تیمِ جدید، ایجاد انگیزه در بین دختران وزنه بردار است
یاری:

 کُشتی نخستم با حریف آمریکایی سرنوشت ساز بود

دارن�ده م�دال برن�ز وزنه ب�رداری زن�ان در بازی ه�ای 
همبستگی کشورهای اسلامی با بیان اینکه هنر مدیریتی 
تیم جدیدِ فدراس�یون، ایجاد انگیزه در بین ورزش�کاران 
بود، گفت: کس�ب م�دال برنز در ترکیه موجب ش�د تا بار 
دیگ�ر برای موفقیت در پولاد س�رد نهای�ت تلاش خود را 

به کار گیرم.
پوپ��ک بس��امی در گفت وگو ب��ا خبرنگار ایرنا ب��ا بیان اینکه 
مشکلات چند س��ال پیش به مانعی برای موفقیت من در رشته 
وزنه برداری تبدیل شده بود، اظهار داشت: ابتدای سال ۱۴۰۰ در مسابقات قهرمانی آسیا در ازبکستان عملکرد 
خوبی نداش��تم و حتی نتوانس��تم رکوردی را به نام خود ثبت کنم. بعد از آن نیز اتفاقات خیلی بدی برایم رخ 
داد و شغلم را نیز از دست دادم. این موجب شد تا انگیزه زیادی برای تمرین نداشته باشم. با این وجود کادر 
فنی جدید من را به اردوی تیم ملی دعوت کرد و با وجود یک ماه تمرین توانس��تم مدال برنز را برای کاروان 
ایران به ارمغان بیاورم. شاید اگر تمرین بیشتری داشتم رنگ مدال من بهتر می شد. تلاش دارم با تمرین منظم 

در مسابقات بعدی عملکرد بهتری داشته باشم.
وی ادام��ه داد: در زم��ان مدیریت قبلی، حرف هایم را مطرح کردم و اکنون نیز حرفی ندارم که بعد از رفتن 
علی مرادی بگویم. من از طریق رس��انه گلایه خود را به گوش رئیس پیش��ین فدراسیون رساندم. اکنون تیم 
جدید در مدیریت فدراس��یون مس��تقر شده و حمایت خوبی از دختران ورزش��کار دارد. قهرمانانی که اکنون 
در راس مدیریت فدراس��یون و امور تیم ملی هس��تند امید و انگیزه زیادی به دختران می دهند و این یکی از 
مهمترین عوامل موفقیت آنان است. حتی در بخش فنی کوروش باقری مدیر تیم های ملی نکات بسیار خوبی 
به دختران ایرانی توصیه کرد و این نکات از طریق س��رمربی تیم وزنه برداری زنان به ورزش��کاران انتقال داده 

شد. باقری، پدرانه در کنار تیم وزنه برداری زنان هست.
دارنده مدال برنز بازی های کش��ورهای اس��لامی این را هم عنوان کرد: وزنه برداری زنان ایران نوپا اس��ت و 
فعالی��ت آن از پنج س��ال هم نمی گذرد. اگر ی��ک مربی با دانش خارجی برای مدت��ی هدایت تیم را بر عهده 
بگیرد بسیار مفید خواهد بود. مسوولان فدراسیون به فکر استخدام مربی خارجی هستند و برای این کار نیز 

برنامه دارند.
بسامی در خصوص کوتاه کردن موهای سرش پیش از وزن کشی در بازی های کشورهای اسلامی گفت: صبح 
قبل از مسابقه وزنم دقیق بود اما ۲ ساعت پیش از وزن کشی متوجه شدم ۲۵۰ گرم اضافه وزن دارم. با ورزش 
این اضافه وزن را به ۱۳۰ گرم رساندم اما نبود سونا، کارم را با مشکل مواجه کرد. لذا به مربی پیشنهاد کوتاه 
کردن موهایم را دادم و این به عنوان آخرین راهکارم بود. اگر این کار را نمی کردم از مسابقه حذف می شدم.

پوپک بس��امی نماینده دسته ۵۵ کیلوگرم تیم ملی وزنه برداری زنان ایران در بازی های کشورهای اسلامی 
در حرکت یکضرب با مهار وزنه ۷۱ کیلوگرم در جایگاه سوم این دسته قرار گرفت. او در حرکات دوضرب نیز 
توانست وزنه ۹۴ کیلوگرمی را مهار کند و با مجموع ۱۶۵ کیلوگرم در جایگاه سوم جدول قرار گرفته و مدال 

برنز این دوره از بازی ها را به خود اختصاص داد.

دارنده مدال طلای کشتی آزاد جوانان جهان که پس از 
سال ها کش�تی کرمانشاه را در یک میدان جهانی صاحب 
نش�ان زرین کرد، ضمن گلایه از توجه نداشتن مسوولان 
استانی به مشکلات ورزش�کاران از آنان خواست مشکل 

اشتغال او را حل کنند.
به گزارش ایرنا، رقابت های کشتی آزاد قهرمانی جوانان جهان 
روزهای ۲۴ تا ۲۶ مردادماه در صوفیه پایتخت بلغارستان برگزار 
ش��د که آزادکاران جوان کشورمان توانس��تند با سه نشان طلا، 
یک نقره و چهاربرنز به جایگاه نخس��ت جهان برسد. در وزن ۷۹ 

کیلوگرم، س��بحان یاری آزادکار کرمانش��اهی پس از استراحت در دور نخست، در دور دوم با نتیجه ۶ بر یک 
از س��د برایدیو تامپس��ون از آمریکا گذش��ت. وی در دور بعد و در مرحله یک چهارم نهایی با نتیجه ۸ بر صفر 
اویج بکایر از ترکیه را مغلوب کرد و به نیمه نهایی راه یافت. وی در این مرحله با نتیجه ۹ بر ۶ از سد اوتاری 
آدیش��ویلی از گرجس��تان گذش��ت و به دیدار فینال راه یافت. یاری در این دیدار با نتیجه ۵ بر صفر موش��ق 
مکرتچیان از ارمنس��تان را مغلوب کرد و به مدال طلا دس��ت یافت. طلای یاری در حالی به دست آمد که او 
س��ال گذش��ته و در جهانی جوانان جهان در اوفا روسیه عملکرد ضعیفی داشت. سبحان یاری در گفت وگو با 
خبرنگار ایرنا، اظهار کرد: امس��ال دومین تجربه خود را در آوردگاه جهانی جوانان کس��ب کردم. سال گذشته 
با توجه به قرعه  آس��انی که داش��تم نتوانستم آنطور که شایسته بود، توانایی خود را به نمایش بگذارم و حذف 
ش��دم. وی بیان کرد: تجربه سال گذشته امس��ال پاشنه آشیل برای من شد و درس های بزرگی از آن گرفتم. 
رقابت های جهانی بلغارستان از لحاظ کیفی و فنی بسیار بالا بود و حریفانی که در این رویداد حضور داشتند با 
تمام ظرفیت در این آوردگاه جهانی شرکت داشتند. در دور نخست به قرعه استراحت خوردم و پس از آن نیز 
کش��تی گیران آمریکا، ترکیه، گرجستان و ارمنستان را از پیش برداشتم ولی در مجموع این رقابت ها از سطح 
و کیفیت خوبی برخوردار بود. دارنده مدال طلای ۷۹کیلوگرم جوانان جهان به رقابت حس��اس با تامپس��ون 
آمریکای��ی نی��ز پرداخت و گفت: برای این رقابت محس��ن کاوه و کادر فنی آنالیز خوبی از حریفم داش��تند و 
توانستند نکات ارزشمندی را به من ارائه دهند. مبارزه با حریف آمریکایی در واقع نخستین مبارزه من این در 
بلغارستان بود و باعث شد تا در آخرین رقابت تمام تلاش خود را برای کسب مدال طلا دوچندان کنم. یاری 
همچنین در خصوص غیبت روس��یه در رقابت های جهانی، توضیح داد: به طور قطع کشتی گیرانی که در این 
رویداد ش��رکت داش��تند از بهترین های جهان بودند. دوست داشتم تا در این رقابت ها کشتی گیران روسی در 
آن حضور داش��تند ولی نبود آنان در بلغارس��تان هیچ تاثیری در کسب مدالم نداشت بلکه تمام تلاش خود را 
داش��تم تا دس��ت پر از این آوردگاه جهانی برگردم. وی ادامه داد: مهم ترین هدفم رسیدن به دوبنده تیم ملی 
کشتی بزرگسالان و حضور در المپیک است و در این مسیر تمام تلاش خود را خواهم کرد. به طور قطع این 
طلا می تواند شروعی برای موفقیت من به حساب آمده تا انگیزه لازم را کسب کنم. برای موفقیتم از تلاش های 
رضا افضلی و احسان امینی مربیان کرمانشاهی بسیار قدردان هستم چرا که امینی برای موفقیت من از سنین 

پایه تلاش به سزایی داشت.


